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Κλέαρχος Περγαντάς  Περιφερειάρχης Στερεάς Ελλάδας : 

«Η ενίσχυση των µικροµεσαίων επιχειρήσεων µε 500εκ € απαιτεί διαφάνεια  

και γρήγορους ρυθµούς υλοποίησης» 

……………………………………………………………………………………………………. 
 

 
Στα πλαίσια της προετοιµασίας της νέας δράσης ενίσχυσης, των µικροµεσαίων 

επιχειρήσεων ( ΜΜΕ) µέσω του ΕΣΠΑ, έγινε συνάντηση εργασίας µε την παρουσία της 

πολικής ηγεσίας του Υπουργείου Ανάπτυξης, των Περιφερειαρχών, υπηρεσιακών 

παραγόντων, εκπροσώπων επιµελητηρίων και άλλων συλλογικών φορέων παραγωγικών 

κλάδων .  

Ο συνολικός προϋπολογισµός (σε επίπεδο χώρας) που θα διατεθεί για το νέο Πρόγραµµα 

ανέρχεται σε δηµόσια δαπάνη 500 εκ € και αφορά σε δράσεις νέων αλλά και υφιστάµενων 

ΜΜΕ καθώς και πολύ µικρών επιχειρήσεων (ΠΜΜΕ) στις θεµατικές κατηγορίες της 

µεταποίησης, του τουρισµού και των  υπηρεσιών. Έµφαση θα δοθεί στην περιβαλλοντική 

διάσταση, στην καινοτοµία και φυσικά στην διατήρηση θέσεων εργασίας.  

∆εδοµένης της οικονοµικής συγκυρίας η δράση θα συνδυαστεί µε την ενεργοποίηση του 

ΕΤΕΑΝ ( Επιχειρηµατικό Ταµείο Ανάπτυξης) και του JEREMY (µικροδάνεια).    

Επισηµαίνεται ότι τα ποσοστά ενίσχυσης για την Στερεά Ελλάδα, µε παρέµβαση του 

Περιφερειάρχη  Κλέαρχου Περγαντά, προτάθηκε  να αυξηθούν στο 50% που θα αποτελέσει 

ανάσα για τις ΜΜΕ στην Περιφέρεια.  

Οι επιλέξιµες δαπάνες των δράσεων αφορούν σε κτίρια και εγκαταστάσεις – 

µηχανολογικό εξοπλισµό – εγκαταστάσεις προστασίας περιβάλλοντος και εξοικονόµησης 



ενέργειας – συστήµατα αυτοµατοποίησης – δικαιώµατα τεχνογνωσίας κλπ. ∆εν θα είναι 

επιλέξιµες δαπάνες από Leasing, µεταχειρισµένα και αγορά γης.  

Όπως ανέφερε ο  Περιφερειάρχης Στερεάς Ελλάδας Κλέαρχος Περγαντάς, το 

σηµαντικότερο είναι η διαδικασία να πραγµατοποιηθεί µε διαφάνεια και γρήγορους 

ρυθµούς και σύντοµα θα οργανωθεί συνάντηση µε τους φορείς της Περιφέρειας στα 

πλαίσια µιας ουσιαστικής διαβούλευσης, ώστε το πρόγραµµα να ξεκινήσει το συντοµότερο 

δυνατόν.  
   
 

 


